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Verksamheten 

Fanna BK fortsätter växa i medlemsantal på barn- och ungdomssidan. Vi håller fast vid vår tradition och vår tydliga 

vision i att vara en breddförening där alla är välkomna att spela fotboll.  

Vi håller till på en anläggning vi i stort är nöjda med. Vi får mycket beröm av gästande lag över anläggningen och vår 

kiosk.   

Vi förfogar över två fullstora fotbollsplaner, en med konstgräs och en med naturgräs, samt en sjumannaplan med 

konstgräs belägen i ett attraktivt läge och något vi alla kan vara stolta över. I det positiva att vi växer ser vi fortsatt 

och starkare behovet av att utveckla Fanna IP, i mer och bättre belysning bland annat. Detta för att bättre kunna 

nyttja gräsplanen så att fler kan få träna. 

Vi är 21 lagenheter samt en fotbollsskola där vi under 2023 aktiverade ca 120 nya, sprudlande och fotbollssugna 

barn. Totalt har vi 639 aktiva spelare i våra lagenheter samt nästan 140 ideella ledare. Under året genomfördes 1 400 

träningstillfällen på vår anläggning och drygt 500 matcher. Föreningen ökade med nästan 90 medlemmar, de flesta 

barn och ungdomar. Fantastiskt kul. 

På seniorsidan hade föreningen fyra lag i spel. Herrlagen representerade Fanna BK i division 3 och division 6. 

Damlagen spelade matcher i division 4 och division 5. Herrlaget hade en något tuffare säsong nu och kommer i år 

spela i division 4. De och föreningen har som mål att ta sig tillbaka till div 3 till nästa säsong. Damlaget har ett kul och 

spännande år framför sig i div 3 däremot. Efter en imponerande insats och laganda tog de sig upp och kommer att 

göra allt för att stanna i 3an. Båda våra damlag gjorde en gedigen insats 2023. Ett spännande 2024 väntar med andra 

ord.                                                                                                                                                                                                               

Det unga division 6-laget, herr, lyckades stå emot tufft motstånd och hålla sig kvar i division 6 med marginal. 

Både herr- och damlaget deltog även  i Upplands- och Allianscupen. 

Vi har på seniorsidan tillsatt en ny roll inom föreningen, en senioransvarig som skall vara samordnare i och mellan 

lagen, och vara länken till styrelsen bland annat. 
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På barn- och ungdomssidan har vi fortsatt en positiv utveckling där vi ökar i antalet aktiva medlemmar. Utöver det så 

har föreningen även varit representerad i Futsalserier.  

Den otroligt populära Fotbollsskolan arrangerades utifrån Svenska Fotbollsförbundets koncept, där ledare utgjordes 

av våra unga spelare i damlaget men också en stor insats från vårt P10 lag och F09 lag. Unga ledare har vi satsat på 

och deras engagemang var fantastiskt. I vår uppstart av de två nya lagen som är resultatet av fotbollsskolan, ser vi ett 

stort antal av spelsugna barn i varje lag, främst vårt nya P16 lag som just nu verkar bli upp emot 50 st. Ett tydligt  

kvitto på att våra barn vill spela mer fotboll och gärna i Fanna BK.  

Det vi kan konstatera är att vi har lag från knatteåren till senior på både dam- och herrsidan. Det är precis i linje med 

vår vision och tradition i att vara en breddförening. 

Under året har vi haft både tematräningar och camper med ett stort deltagande. Aktiviteterna var mycket bra 

planerade och genomfördes med stort engagemang av alla inblandade. En av camperna var en ren tjejcamp, allt för 

att öka sammanhållning och främja flickfotbollen. Den anordnades tillsammans med en av våra samarbetspartners, 

SH bygg. Campen var helt avgiftsfri för att göra den så attraktiv som möjligt och för att nå ut till många fler, något 

som var väldigt uppskattat av såväl samarbetspartner som deltagare. Ledare för campen var spelare från damlaget. 

Vi tog den ett steg längre under 2023 då vi la campen samtidigt som EP cupen hade sina flickmatcher på Fanna och 

därmed fick även andra lag vara med delar av campen, och bjöds på frukost innan. Mycket uppskattat och givande. 

Möten, kommunikation 

Under 2023 har styrelsen fortsatt arbetet kring att bygga upp och utveckla befintliga kommittéer.  Allt för att aktivera 

fler medlemmar som bidrar till verksamheten men även för att sprida insatser och kompetens inom föreningen och 

därmed göra verksamheten mindre sårbar. Vi behöver även säkerställa att vi har rätt personer på rätt funktion. Här 

satsar vi på Fotbollskommitté, Sponsorkommitté, försäljning/kioskkommitté, samt en kommunikationskommitté 

(sociala medier etc.). Detta är ett arbete som kommer att fortsätta under 2024 då vi som många föreningar alltid är i 

behov av fler ideella insatser. Vi känner att vi är på god väg och har en bra grund att stå på. 

Under första halvåret hade föreningen två försäljningsinsatser är alla lagenheter bidrog med att sälja för såväl 

förening som för sitt egna lag. Lagen sålde Klubbrabatten och Ravelliprodukter. Utöver detta hade vi under 

vinterperioden försäljning av Bingolotter som såldes på Coop och ICA Bergvreten samt Lidl nytt för i år. Detta av 

några av våra lagenheter.  

Andra viktiga inslag under året var våra kontinuerliga ledarträffar för såväl pojk-, flicklag som seniorlag. 

Föreningen har satsat mycket på matchvärdfunktionen under året. Det blev under 2023 obligatoriskt men var redan 

2022 ett viktigt inslag hos oss. Vi tycker det är viktigt att ha dessa uppdrag vid samtliga matcher. Detta uppskattas 

mycket av gästande lag och är inte minst ett extra stöd till domaren.  

Vi har satsat mer kring boll-Kalle och boll-Lisa rollen vid A-lags matcher. Vi ser det som ett litet, men viktigt steg i att 

stärka samarbete mellan lagenheterna och få barnen att ha en naturlig kontakt med våra A-lagsspelare, som ska 

fungera som förebilder.  

Just samarbete mellan lag i olika åldrar har vi jobbat extra mycket med överlag. Damlaget har påbörjat ett närmare 

samarbete med de yngre flicklagen och erbjuder tips på övningar vid uppvärmning, allt för att förebygga knäskador 

som är ett problem särskilt hos flickor. Det finns fler liknande element som främjar samarbetet och skapar en naturlig 

koppling mellan lagen. Vi har fortfarande ett flertal insatser kvar att göra och det tar vi med oss in i 2024 som en 

återkommande uppgift under året. 

Föreningen tog tillbaka Valborgsfirandet på anläggningen. Det har varit en paus kring det dels beroende på pandemi 

men sen har det inte hunnits med. Det blev väldigt lyckat och uppskattat arrangemang hos oss. Gemensam insats av 

styrelse och medlemmar.  

Under året har vi riktat stora insatser mot att öka antalet samarbetspartners som vill vara en del av, samt bidra till 

vår verksamhet. Ett arbete som inbringat ett gott resultat under året men också för kommande år. 

Styrelsen har träffats  fem gånger under det gångna året. Det har även genomförts ledarträffar för att informera från 

föreningen samt stämma av status i respektive lagenhet och tankar inför kommande säsong.  
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Integration är både något vi brinner för och vill hitta bra lösningar kring, men det är också en utmaning i att lösa. Vi 

inser alltmer att en ledares roll förändras och det är inte ”bara” att vara tränare som förväntas och krävs. En större 

bredd och kunskap hos våra ledare i att ta hand om många nya barn och ungdomar där större lagenheter krävs. 

Spelare med bland annat utländsk bakgrund, där fotbollen är en viktig inkörsport i samhället, där behövs ofta  fler 

insatser av våra ledare och av föreningen för att kunna inkludera på bästa sätt. Vi behöver helt enkelt se till 

individens speciella behov och verka för att tillhörighet och föreningslivet som sammanhang blir en trygg, säker och 

rolig upplevelse för alla som vill vara en del av vår verksamhet. Vi ökar våra insatser här 2024. En del är att vi också 

öppnat fritidsgård i våra lokaler, där tanken är att vi under 2024 skall samarbeta med kommun på olika sätt. 

Utbildningar 

Tränarutbildningar, tematräningar samt egna domarutbildningar har vi haft här i klubben men även tillsammans med 

Upplands fotbollsförbund. En viktig aktivitet för våra ledare och förening. 

Slutord 

Vi stänger fotbollsåret 2023 med ödmjukhet och tacksamhet över vår fina utveckling och allas insats i vår väg framåt. 

Vi växer och har idag en trygg ekonomisk grund att stå på, vilket ger oss ett ännu ljusare 2024. Vi fick 90 nya 

medlemmar 2023, bland våra barn- och ungdomslag. Vi hade också en fin utveckling i samtliga våra seniorlag, 

damlaget inte minst, men herrlaget med ny tränare och en stabil trupp har ett starkt 2024 framför sej. Detta 

tillsammans bäddar för att vårt arbete ligger i linje med vår vision och tradition, att Fanna BK skall vara och värna om 

den breddförening Fanna BK är. Med vårt driv och ödmjukhet tar vi oss nu an ett 2024 med stor tillförsikt.  

 

Ort: Enköping 

Datum: 20240317 

 

………………………………………………………………            …………………………………………………………………. 

Jeanette Andersen Kallin, ordförande                   Anna Krezic Gauffin, ledamot 

 

………………………………………………………………             ………………………………………………………………… 

Jenny Forsberg, kassör                          Thomas Forsberg, ledamot 

 

…………………………………………………………………….    

Magdalena Wennertorp Strand, ledamot    
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Verksamheten 



Fanna BK fortsätter växa i medlemsantal på barn- och ungdomssidan. Vi håller fast vid vår tradition och vår tydliga 



vision i att vara en breddförening där alla är välkomna att spela fotboll.  



Vi håller till på en anläggning vi i stort är nöjda med. Vi får mycket beröm av gästande lag över anläggningen och vår 



kiosk.   



Vi förfogar över två fullstora fotbollsplaner, en med konstgräs och en med naturgräs, samt en sjumannaplan med 



konstgräs belägen i ett attraktivt läge och något vi alla kan vara stolta över. I det positiva att vi växer ser vi fortsatt 



och starkare behovet av att utveckla Fanna IP, i mer och bättre belysning bland annat. Detta för att bättre kunna 



nyttja gräsplanen så att fler kan få träna. 



Vi är 21 lagenheter samt en fotbollsskola där vi under 2023 aktiverade ca 120 nya, sprudlande och fotbollssugna 



barn. Totalt har vi 639 aktiva spelare i våra lagenheter samt nästan 140 ideella ledare. Under året genomfördes 1 400 



träningstillfällen på vår anläggning och drygt 500 matcher. Föreningen ökade med nästan 90 medlemmar, de flesta 



barn och ungdomar. Fantastiskt kul. 



På seniorsidan hade föreningen fyra lag i spel. Herrlagen representerade Fanna BK i division 3 och division 6. 



Damlagen spelade matcher i division 4 och division 5. Herrlaget hade en något tuffare säsong nu och kommer i år 



spela i division 4. De och föreningen har som mål att ta sig tillbaka till div 3 till nästa säsong. Damlaget har ett kul och 



spännande år framför sig i div 3 däremot. Efter en imponerande insats och laganda tog de sig upp och kommer att 



göra allt för att stanna i 3an. Båda våra damlag gjorde en gedigen insats 2023. Ett spännande 2024 väntar med andra 



ord.                                                                                                                                                                                                               



Det unga division 6-laget, herr, lyckades stå emot tufft motstånd och hålla sig kvar i division 6 med marginal. 



Både herr- och damlaget deltog även  i Upplands- och Allianscupen. 



Vi har på seniorsidan tillsatt en ny roll inom föreningen, en senioransvarig som skall vara samordnare i och mellan 



lagen, och vara länken till styrelsen bland annat. 
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På barn- och ungdomssidan har vi fortsatt en positiv utveckling där vi ökar i antalet aktiva medlemmar. Utöver det så 



har föreningen även varit representerad i Futsalserier.  



Den otroligt populära Fotbollsskolan arrangerades utifrån Svenska Fotbollsförbundets koncept, där ledare utgjordes 



av våra unga spelare i damlaget men också en stor insats från vårt P10 lag och F09 lag. Unga ledare har vi satsat på 



och deras engagemang var fantastiskt. I vår uppstart av de två nya lagen som är resultatet av fotbollsskolan, ser vi ett 



stort antal av spelsugna barn i varje lag, främst vårt nya P16 lag som just nu verkar bli upp emot 50 st. Ett tydligt  



kvitto på att våra barn vill spela mer fotboll och gärna i Fanna BK.  



Det vi kan konstatera är att vi har lag från knatteåren till senior på både dam- och herrsidan. Det är precis i linje med 



vår vision och tradition i att vara en breddförening. 



Under året har vi haft både tematräningar och camper med ett stort deltagande. Aktiviteterna var mycket bra 



planerade och genomfördes med stort engagemang av alla inblandade. En av camperna var en ren tjejcamp, allt för 



att öka sammanhållning och främja flickfotbollen. Den anordnades tillsammans med en av våra samarbetspartners, 



SH bygg. Campen var helt avgiftsfri för att göra den så attraktiv som möjligt och för att nå ut till många fler, något 



som var väldigt uppskattat av såväl samarbetspartner som deltagare. Ledare för campen var spelare från damlaget. 



Vi tog den ett steg längre under 2023 då vi la campen samtidigt som EP cupen hade sina flickmatcher på Fanna och 



därmed fick även andra lag vara med delar av campen, och bjöds på frukost innan. Mycket uppskattat och givande. 



Möten, kommunikation 



Under 2023 har styrelsen fortsatt arbetet kring att bygga upp och utveckla befintliga kommittéer.  Allt för att aktivera 



fler medlemmar som bidrar till verksamheten men även för att sprida insatser och kompetens inom föreningen och 



därmed göra verksamheten mindre sårbar. Vi behöver även säkerställa att vi har rätt personer på rätt funktion. Här 



satsar vi på Fotbollskommitté, Sponsorkommitté, försäljning/kioskkommitté, samt en kommunikationskommitté 



(sociala medier etc.). Detta är ett arbete som kommer att fortsätta under 2024 då vi som många föreningar alltid är i 



behov av fler ideella insatser. Vi känner att vi är på god väg och har en bra grund att stå på. 



Under första halvåret hade föreningen två försäljningsinsatser är alla lagenheter bidrog med att sälja för såväl 



förening som för sitt egna lag. Lagen sålde Klubbrabatten och Ravelliprodukter. Utöver detta hade vi under 



vinterperioden försäljning av Bingolotter som såldes på Coop och ICA Bergvreten samt Lidl nytt för i år. Detta av 



några av våra lagenheter.  



Andra viktiga inslag under året var våra kontinuerliga ledarträffar för såväl pojk-, flicklag som seniorlag. 



Föreningen har satsat mycket på matchvärdfunktionen under året. Det blev under 2023 obligatoriskt men var redan 



2022 ett viktigt inslag hos oss. Vi tycker det är viktigt att ha dessa uppdrag vid samtliga matcher. Detta uppskattas 



mycket av gästande lag och är inte minst ett extra stöd till domaren.  



Vi har satsat mer kring boll-Kalle och boll-Lisa rollen vid A-lags matcher. Vi ser det som ett litet, men viktigt steg i att 



stärka samarbete mellan lagenheterna och få barnen att ha en naturlig kontakt med våra A-lagsspelare, som ska 



fungera som förebilder.  



Just samarbete mellan lag i olika åldrar har vi jobbat extra mycket med överlag. Damlaget har påbörjat ett närmare 



samarbete med de yngre flicklagen och erbjuder tips på övningar vid uppvärmning, allt för att förebygga knäskador 



som är ett problem särskilt hos flickor. Det finns fler liknande element som främjar samarbetet och skapar en naturlig 



koppling mellan lagen. Vi har fortfarande ett flertal insatser kvar att göra och det tar vi med oss in i 2024 som en 



återkommande uppgift under året. 



Föreningen tog tillbaka Valborgsfirandet på anläggningen. Det har varit en paus kring det dels beroende på pandemi 



men sen har det inte hunnits med. Det blev väldigt lyckat och uppskattat arrangemang hos oss. Gemensam insats av 



styrelse och medlemmar.  



Under året har vi riktat stora insatser mot att öka antalet samarbetspartners som vill vara en del av, samt bidra till 



vår verksamhet. Ett arbete som inbringat ett gott resultat under året men också för kommande år. 



Styrelsen har träffats  fem gånger under det gångna året. Det har även genomförts ledarträffar för att informera från 



föreningen samt stämma av status i respektive lagenhet och tankar inför kommande säsong.  
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Integration är både något vi brinner för och vill hitta bra lösningar kring, men det är också en utmaning i att lösa. Vi 



inser alltmer att en ledares roll förändras och det är inte ”bara” att vara tränare som förväntas och krävs. En större 



bredd och kunskap hos våra ledare i att ta hand om många nya barn och ungdomar där större lagenheter krävs. 



Spelare med bland annat utländsk bakgrund, där fotbollen är en viktig inkörsport i samhället, där behövs ofta  fler 



insatser av våra ledare och av föreningen för att kunna inkludera på bästa sätt. Vi behöver helt enkelt se till 



individens speciella behov och verka för att tillhörighet och föreningslivet som sammanhang blir en trygg, säker och 



rolig upplevelse för alla som vill vara en del av vår verksamhet. Vi ökar våra insatser här 2024. En del är att vi också 



öppnat fritidsgård i våra lokaler, där tanken är att vi under 2024 skall samarbeta med kommun på olika sätt. 



Utbildningar 



Tränarutbildningar, tematräningar samt egna domarutbildningar har vi haft här i klubben men även tillsammans med 



Upplands fotbollsförbund. En viktig aktivitet för våra ledare och förening. 



Slutord 



Vi stänger fotbollsåret 2023 med ödmjukhet och tacksamhet över vår fina utveckling och allas insats i vår väg framåt. 



Vi växer och har idag en trygg ekonomisk grund att stå på, vilket ger oss ett ännu ljusare 2024. Vi fick 90 nya 



medlemmar 2023, bland våra barn- och ungdomslag. Vi hade också en fin utveckling i samtliga våra seniorlag, 



damlaget inte minst, men herrlaget med ny tränare och en stabil trupp har ett starkt 2024 framför sej. Detta 



tillsammans bäddar för att vårt arbete ligger i linje med vår vision och tradition, att Fanna BK skall vara och värna om 



den breddförening Fanna BK är. Med vårt driv och ödmjukhet tar vi oss nu an ett 2024 med stor tillförsikt.  



 



Ort: Enköping 



Datum: 20240317 



 



………………………………………………………………            …………………………………………………………………. 



Jeanette Andersen Kallin, ordförande                   Anna Krezic Gauffin, ledamot 



 



………………………………………………………………             ………………………………………………………………… 



Jenny Forsberg, kassör                          Thomas Forsberg, ledamot 



 



…………………………………………………………………….    



Magdalena Wennertorp Strand, ledamot    
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